
Инзко  се  састао  са  Башићем:  „Формирање  власти  се  мора
убрзати“

Темпо формирања власти је неприхватљиво спор, изјавио је високи представник и специјални представник
ЕУ у Босни и Херцеговини, када се данас сусрео са вршиоцем дужности предсједавајућег Представничког
дома БиХ Аднаном Башићем у Сарајеву.

Високи представник и специјални представник ЕУ Инцко нагласио је да се преговори о формирању
коалиције морају хитно убрзати, те да странке морају окончати постојећи застој. „Политичари су од бирача
добили мандате да управљају овом земљом. Они губе вријеме играјући игре моћи, када би требало да
почнуса рјешавањем питања која постају ургентнија сваким даном: борба против криминала и корупције,
економски опоравак и повратак на програм реформи за интеграцију у ЕУ и NATО.“

Високи представни и специјални представник ЕУ Инцко је рекао вршиоцу дужности предсједавајућег
Башићу да је међународна заједница спремна да помогне, али да међународна заједница не може
формирати власти умјесто босанскохерцеговачкихполитичара. „Они морају показати одговорност,
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одлучност и спремност за компромисна рјешења, као у сваком демократском, вишестраначком систему,“
рекао је високи представник и специјални представник ЕУ Инцко.

Констатујући да је БиХ већ ратификовала Конвенцију УН-а о правима особа са инвалидитетом 18. децембра
2009.године, високи представник и специјални представник ЕУ Инцко и вршилац дужности
предсједавајућег Представничког дома Башић су разговарали о застоју у имплементацији ове Конвенције.

„Осим успостављања Савјета за особе са инвалидитетом – чији чланови, међутим, још увијек нису
именовани – надлежна државна министарства су урадила мало по овом питању. Охрабрујем нове власти,
када буду успостављене, да ово питање ставе на дневни ред.“ 


